

ISSN 1672-7169
CN 11-5188/N

华北科技大学

学报

JOURNAL OF NORTH CHINA INSTITUTE OF
SCIENCE AND TECHNOLOGY

第18卷 第3期
Vol. 18 No. 3

2021 3
北京东燕郊

中国期刊网(CNKI)全文收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据——数字化期刊群入网期刊
中国核心期刊(遴选)数据库期刊

万方数据

华北科技大学学报

第十八卷 第三期
(总第九十一期)

二〇二一年第三期

JOURNAL OF NORTH CHINA INSTITUTE OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Jun. 2021

Vol. 18 No. 3

(Jun. No. 91)

- Gauge transformation of phase space for quantized relativistic systems WANG Huaiyu(1)
- Preparation of g-C₃N₄/TiO₂ catalyst by thermal polycondensation and its degradation performance for Methyl orange ZHAO Xiaomeng, QIU Ping, YU Jinshuai, SUN Chunfeng(6)
- Characteristics and cause analysis of high fluoride mine water in Buertai coal mine, Inner Mongolia ZHANG Wei, HAO Chunming, LIU Min(10)
- Application of detection technology in affected area of hydraulic fracturing in Shihao coal mine ZOU Lishuang, ZHANG Jinggang(19)
- Study on prediction method of mine water inflow regression model YAO Hui, ZHANG Runqi, JIANG Zhiting, LIU Xin(24)
- Extraction and research on the pore structure of coal and rock based on CT scanning technology XING Min, WU Jinsui, ZHANG Ciyan, et al. (32)
- Research on gas occurrence rules based on PCA-Quantification theory ... XIE Suoku, WANG Pengfei(39)
- Pore throat characteristics of deep shale reservoir in Jingmen exploration area CHEN Yujie, LI Xiaoming, LIN Wen, et al. (45)
- Discrete element simulation of stress dip at the bottom of granular piles LIU Yuanyuan, CHEN Ke, GUO Yichen, DAI Beibing(55)
- Analysis of influence of building load on soil slope stability based on finite element limit equilibrium method DUAN Pengyu(61)
- Research on the calculation algorithm of layered soil slope reliability CAO Wei, WAN Zheng, LI Wenjing, et al. (68)
- Prediction of gravelly soil liquefaction based on neural network model XING Mingyuan, HU Xinyu(75)
- Comparing LHS with traditional rejection sampling methods in the analysis of reliability BAO Junwen, HU Xinyu, XING Mingyuan, ZHAO Shaofei(81)
- Research and application of antistatic agent for PVC pipe inner wall LI Yueda, WANG Yuhuai, LUO Shikuan, et al. (85)
- Research and development of monitoring device for safe operation of filter press in coal preparation plant LI Yan(90)
- Research progress of blockchain in the field of cloud data security TAN Liangjie, LI Yongfei(95)
- Analysis on human behavior pattern and causative mechanism of fire evacuation in high-rise buildings LIU Yangyang, JIANG Yalong(104)
- Graphic analysis of research hotspots and developing trends of domestic intelligent coal mining WU Juny, WANG Chong, YANG Haijiang, NI Xuesong(110)
- Research on the implementation of paramilitary management in emergency management majors under the new situation ZHANG Jinggang, YIN Yichen(119)

目 次

- 相对论量子体系的相空间规范变换 王怀玉(1)
- 热缩聚法制备 $\text{g-C}_3\text{N}_4/\text{TiO}_2$ 催化剂对甲基橙降解性能
研究 赵晓萌, 邱 萍, 于金帅, 孙春峰(6)
- 内蒙古布尔台煤矿高氟矿井水特征及成因分析 张 伟, 郝春明, 刘 敏(10)
- 石壕煤矿水力压裂影响区域探测技术应用 邹立双, 张景钢(19)
- 矿井涌水量回归模型预测方法研究 姚 辉, 张润畦, 蒋知廷, 刘 鑫(24)
- 基于 CT 扫描技术对煤岩的孔隙结构的提取和
研究 邢 敏, 吴金随, 张辞源, 李更川, 高 嵩(32)
- 基于 PCA 和数量化理论的瓦斯含量规律研究 谢所库, 王鹏飞(39)
- 荆门探区深层页岩储层孔喉
特征 陈宇杰, 李小明, 啓 文, 马丽红, 刘德勋, 柳吉荣(45)
- 颗粒堆底面压力凹陷的离散元模拟分析 刘媛媛, 陈 可, 郭一辰, 戴北冰(55)
- 基于有限元极限平衡法的建筑荷载对土质边坡稳定性影响分析 段鹏宇(61)
- 成层土边坡可靠度计算算法研究 曹 伟, 万 征, 李文静, 张 倩, 易海洋(68)
- 基于神经网络模型的砾性土液化预测 邢明源, 胡欣宇(75)

可靠度分析中拉丁超立方和传统舍选抽样法对比

- 研究 鲍俊文,胡欣宇,邢明源,赵少飞(81)
- PVC 管道内壁抗静电剂的研究与应用 李悦达,王玉怀,罗世宽,熊 敏,吴海楠(85)
- 基于 STM32 的选煤厂压滤机安全运行监测装置的研发 李 燕(90)
- 区块链在云数据安全领域的研究进展 谭靓洁,李永飞(95)
- 高层建筑火灾疏散中人的行为模式分析与致因机理研究 刘阳阳,蒋亚龙(104)
- 国内智能开采领域研究热点和发展趋势的
知识图谱分析 吴骏一,王 冲,杨海江,倪雪松(110)
- 新形势下应急管理类专业实施准军事化管理的研究 张景钢,尹宜辰(119)